
I Z V O D   I Z   Z A P I S N I K A 

sa   VI sastanka Privrednog vijeća i Poslovnog dana Općine Bosanska Krupa  

 

Sastanak održan dana 13.10.2016.godine u restoranu „ZLATNA NIT“ u 
Bosanskoj Krupi  sa početkom u 15,45 sati 

 

 

Prisutni:     

Armin Halitović,načelnik, Šefik Veladžić,  Anes Hasanović ( dooZAH), Anel Bešić (doo 
„ACMA GROUP“), Begić Mujo, Kurtović Adnan, Suljić Suljo, Bjelopoljak Šahmir, Dizdarević 
Mumin, Harčević Halil, Jusić Zlatan (doo „ADNA COMMERC“), Izet Balkić (BALKIĆ IMPEX), 
Cinac Ibrahim, Komić Senad, Izet Velić, Ramić Ibrahim, Nijaz Vranić, Mahmić Elvir, Zihad 
Jašaragić, Dževad Bešić, Sandin Kulenović, Ibrahimbegović Ismet, Suljić Amel, Velić Kemal, 
Harambašić Remzija, Jusić Denis 

Prezentanti:   Hergić Esma, Azra Veladžić ( ispred općine Bosanska Krupa)  
              Šefik Veladžić (LAG) 
 
 
Dnevni red: 

1. Uvodna riječ, 
2. Upoznavanje sa postignutim rezultatima i započetim projektima 
3. Diskusija i zaključci, 

4. Ručak. 

 

1. 

Općinski načelnik, Armin Halitović otvorio je sastanak, pozdravio  prisutne i 
predstavio prezentatore ispred Općine Bosanska Krupa i iste upoznao sa ciljem 
sastanka. U uvodnom izlaganju općinski načelnik je naglasio problem ne postojanja  
Udruženja privrednika za područje općine Bosanska Krupa uz prijedlog da se 
reaktivira udruženje ili osnuje novo uz potrebu osnivanja sektorskih udruženja. 
Takođe je naglasio da općina ima u vlasništvu poslovni prostor koji je dat na 
korištenje udruženju privrednika. 

U daljem izlaganju kratko se osvrnuo na projekte na koje je općina aplicirala. 

 

2. 

Upoznavanje sa postignutim rezultatima i započetim projektima, prisutnim na 
sastanku prezentirala je Esma Hergić, te se osvrnula na: 

- Upoznavanje sa postignutim rezultatima u ispunjenosti kriterijuma za BFC certifikat 
kojim smo nakon procesa certifikacije i prikupljanja dokumentacije, općina sa 
povoljnim poslovnim okruženjem i kao takav omogućuje lokalnoj samoupravi potpunu 
organizovanost i efikasnost u pružanju informacija ka privredi. Takođe je naglašeno 



da je općina s ovim certifikatom dobila visoku ocjenu kvaliteta lokalne zajednice u 
pogledu infrastrukture, usluga i informacija koje nude potencijalnim investitorima i 
postojećim privrednicima a samim tim to je i garancija investitorima da im pružamo 
visok nivo usluga u razvoju djelatnosti. 

- U daljem izlaganju prisutni su upoznati za započetim projektima te se posebno 
osvrnula na prijekat MEG, da isti traje 12 godine te da smo mi sa partnerskim 
općinama ispunili uvjete da učestvjemo u istom i sad smo u prvoj fazi koja traje 4 
godine u kojem će se pružiti podrška organima lokalne vlasti u unapređenju kvaliteta i 
dostupnosti javnih usluga i infrastrukture. 
Tokom izlaganja naglašeno je da projekat finansira vlada Švicarske a za 
implementaciju je zadužen UNDP te da je vrijednost 12-godišneg projekta 36 mil KM 
u lokem učestvuje 18 općina u dva geografska klostera. 

- Naglašen je projekat BINOVA i razlog zastajanja, gdje se osvrnulo na probleme u 
Razvojnoj kantonalnoj agenciji. 

- Istaknuta je edukacija radnika za privredne subjekte poslovne zone „PILANA“  
odnosno privrednike iz oblasi metalske struke te predstavljana saradnja na liniji 
PLOD centar-općina-škola-privrednici. 

 

U daljnjim izlaganjima prezentiran je početak pete faze procesa certifikacije BFC certifikata, 
odnosno nadzorna provjera koja se obavlja najkasnije 12 mjeseci od datuma sticanja 
certifikata kojim bi se potrvdila kontinuirana primjena kriterijuma za certifikaciju. Prezentaciju 
je predstavila Azra Veladžić sa akcentom na potrebnu saradnju privrednika u toku izrade i 
popunjavanja anketnih upitnika o procjeni privrednog sektora vezano za kratkoročne i 
dugoročne potrebe za radnom snagom i o poslovnom ambijentu u kojem obavljaju privrednu 
djelatnost. U prezentaciji su data kratka objašnjenja o dijelovima anketog upitnika i načinu 
popunjavanja kao i o potrebi pune saradnje i dobronamjernosti privrednika koji će se 
anketirati, a s ciljem izrade kompletne analize stanja i mišljenja privrednog sektora.  

 Šefik Veladžić je kratko prezentirao projekte LAG te naglasio da privrednici 
imaju punu podršku i pomoć LAG kod izade raznih projekata. 

 

3. 
U početku diskusije prisutni su pozdržali inicijatiu za osnivanje odnosno reaktiviranje 
udruženja privrednika te je G. Suljić Suljo istaknuo da je uvodno izlaganje načelnika općine 
dobro te da se za bolji poslovni ambijent osvrnemo na susjedne države i države EU, 
poslovanje uz pomoć kredita. Posebno je naglasio da treba stvoriti novi i bolji poslovni 
ambijent ali djelujući od nivoa kantona a i države i to smanjenjem doprinosa na plate a i 
smanjenjem sankcija koje je država propisala za ne izvršavanje tih obaveza te da u tom cilju 
treba organizirati sastanak sa našim delegatima u Skupštinama Kantona i Federacije koji bi 
inicirali izmjene zakona o doprinosima. Na općinskom nivou je predložio smanjenje 
komunalnih taksi i naknada kao i da se sprovede kraju namjena  industrijske zone PILANA. 
U svom daljnjem izlaganju je predložio da trebamo iskoristiti sposobnosti općinskog 
načelnika koji su potvrđeni kroz dokument naj menadžer godine i decenije kao i postojanje 
BFC certifikata te i na osnovu tog stvarati povoljniji poslovni ambijent. 
Vezano za osnivanje Udruženje poduzetnika mišljenja je da za takvo udruženje treba imati 
zdravu sredinu i jake privrednike. 



Izlaganje je završio s prijedlogom da se hitno sazove sastanak poslanika i vijećnika i da se 
razmotri mogućnost da se smanje komunalne takse i naknade. 
 U daljnjoj diskusiji Mujo Begić je iznio problem nedostatka potrebne radne snage, 
odnosno nedostatak, u obrazovnim ustanovama, potrebnih srednjih škola, te predlaže da se 
u obrazovnim ustanovama formiraju profili zanimanja potrebni privrednicima uz angažiranje 
naših poslanika u Skupštini. 
Na predloženo općinski načelnik Armin Halitovićje obrazložio da dogovori sa ministarstvom 
obrazovanja vezano za osnivanje potrebnih škola traju 6 godina i da se aktivnosti vode ali 
nailazimo na problem na višem nivuo vlasti a i da je dobra ideja da se taj problem pokuša 
riješiti u saranji sa poslanicima. 
 
 Kurtović Adnan se osvrnuo na strateške privredne grane – poljoprivreda i turizam s 
mišljenjem da nemćemo uspjeti u oblasti turizma te da je poljoprivreda pravac u kojem ide 
cijela država i to prvenstveno proizvodnja zdrave hrane. Problem na koji nailaze 
poljoprivredni proizvođači je otkup krastavaca i malina te slaboj komunikaciji sa općinskim 
organom. 
 
 Predstavnik doo „RED COMPUTERS“ Bjelopoljac Šahmir,  je predložio domaćinski 
odnos između naših poduzetnika kroz česta druženja i sastanke te naveo primjer takve 
saradnje u općinama Tešanj, Gračanica, Cazin uz zaduženje općine da to organizira. Ideja je 
prihvaćena od strane načelnika  sa izraženom željom da se takva druženja mogu održavati 
npr. mjesečno.Gosp. Bjelopoljac je ponudio izradu VEB stranice gdje će svaki privrednik 
moći vidjeti dešavanja, tok radova na projektima i slično. 
 
 Vezano za rad Udruženja privrednika, Velić Kemal je predložio da se osnuje ili 
reaktivira udruženje, te da udruženje ima evidencije i da se preko aktuelnog predsjednika 
udruženja, dogovore o potrebnim mjerama. 
 
Nakon diskusije većeg dijela prisutnih formirani su sljedeći zaključci: 
 

1. organizirati sastanak sa našim delegatima u Skupštinama Kantona i Federacije koji bi 
inicirali izmjene zakona o doprinosima.  

2. smanjenje komunalnih taksi i naknada  
3. sproveđenje kraju namjene  industrijske zone PILANA 
4. organiziranje čestih  druženja i sastanaka privrednika  
5. osnivanje  ili reaktiviranje udruženja privrednika  

 
 

 
   

Sastanak završen u 17,20 sati  

 

Zapisnik vodila:                                   

Azra Veladžić,s.r.         


